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中心：______________            姓名：_______________ 

1111212 高中職生中翻英短文翻譯題目 

 

一直以來，我都保持著寫日記的習慣。今天心血來潮翻了過往的日記，

發現了一些有趣的事。記得以前家裡有隻貓，我們都叫牠 Mimi。有一次，

牠玩毛線球卻不小心把自己纏住了，我們花了好久才把牠解救出來。想

到牠那一臉驚恐的模樣，真是太好笑了。寫日記不只是心情的抒發，也

能記錄每日生活點滴，一起養成這好習慣吧。 

 

心血來潮 have a whim   翻(閱) browse   毛線球 wool ball  

纏住 entangle     抒發 express   養成(習慣) develop  
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中心：______________            姓名：_______________ 

1111212 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

I have always kept the habit of writing a diary. Today I had a whim to 

browse the past diary and found some interesting things. I remember that 

there was a cat at home before, and we all called it Mimi. Once, it played with 

the wool ball and accidentally entangled itself with the wool ball. It took us a 

long time to save it. It was so funny when I thought of its frightened face. 

Keeping a diary is not only to express an emotion, but to record daily life. 

Let’s develop this good habit together. 

 

 


